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wtaz z pdarnem kwoty na jakie s4 zawarte'

W naszym *o1"*6dilitati *j"ttc do kt6tego moga 7agryd?t) mieszkancY

funkcjonuje * ro'J"' u ott"ttit a"ra"a't Inowroclaw' gdzie koszt takiej

"rti"in:lt stosunkowo niewielki, nieco ponad 3 tysi4ce'
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ania28'll'2016r" Dlatego proszQ o podjgcie jak

najsrybsrych &ialan w tej sPrawie'

2. w imieniu mieszkaric6w naszego miasta' jako radny i przedstawiciel

wojewody kupwsroaomorskiJgo w YM" S3olecanej Wojew6dzkiego

Szpitala Specjdistycirego * t q J:y:FtPopietuszki-we Woclawku'

orosze pana p.""ya""tt i przekazanie 250 tys' zl' jako dofinansowanie
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,oonf;^" bytby dobrzl odebrany przez spolecznoS6

r*"il4."w po"raoi"i tutie dofrnanso*ania ze strony wloclawskiego

samorz4du miaty mrej-sce' chocia2ty w postaci dotacji dla pracowni

7--' hemodynamicznej naszego s4itala'
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*vl3ni*t" jaki byl klucz 9o9ot.
{offift;r*"* *VUo.i i ogloszenia naikorzystniejszej oferff zloZonej w

"*t"y- t""ttttie of"tt t'uieutizacjg idana,publicznego w zakresie

;;#J;spierania i upo*'""thtiutti1 kultury fwycudl-w 20.17 t 

"przezi.g*i*":" i," ,ioaa*i , tazinnepodmioty prowadz4ce daalalnoit

poiytku publi czlrcgo- tf"-t t"ft"y fi"ycmei' We wspomnianej Komisji'

urz4d Miastarnu s po.l"t'*i'i"1i w z.o!99orf i fg: t'1y"T:"-:::J"'
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;;;-tJji P;"Ji" * :"1 sklatre powinni zasiada6 radni z branzowej

Komisji KulturY i SPortu'



Na pro$bg mieszkaric6w naszego miasta, wnoszg ponownie do pana

prezydent o spowodowanie usunigcia Smieci z niezagospodar
'ar;J*t 

"uulicy 
Srebmej ' pololonej 250 m' od Urzgdu Miasta ' Ta dzialka

za3miecana jest notorycznie i jest w4tpliwq wizyt6wkq w centrum miasta'

Na pro3bg mieszkaic6w osiedla Poludnie, proszg pana prerydenta o

rp"it"a"**ie wydluZenia czasu fiwania sygnalizacji dla pieszych o 8 do

10 sekund na rondzie im. Melkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy w

poblizu,,Tesco'. Zbytkr6(ki czas, pozwalajqcy na przejScie piesrych

Bo*oauj" ich irytacig i mo2e doprowadzi6 do nieszczg5liwych wypadk6w


